



### Notice of Export

<b>Exporter</b> Name Address  Telephone and Fax numbers  Electronic mail address (email)	For Environment Canada Use
--	----------------------------

Name of the substance as indicated in the Export Control List	Country of destination	Expected date of export	Quantity of the substance to be exported (kg)

**Attach supplementary sheets as necessary**

Send the notice by facsimile or registered mail to: Minister of the Environment c/o Chemical Production Division Environment Canada 351 St-Joseph Boulevard, 11 <sup>th</sup> Floor Gatineau QC K1A 0H3 Facsimile: 819-994-5030 <a href="mailto:SEC-ECS@ec.gc.ca">SEC-ECS@ec.gc.ca</a>	The Regulations require notification to be provided at least 7 days prior to the first export indicated on the notice. This form may be used to provide more than one notification under these Regulations. Exporters are required to notify the Minister of any corrections to the information provided in the notice within 30 days after learning of them.
---	---

I understand that the information provided in this notice may be released to country of destination.

Name (please print)	Signature
Title	Date and Place



**Préavis d'exportation**

<p><b>Exportateur</b> Nom</p> <p>Adresse</p> <p>Numéros de téléphone et de télécopieur</p> <p>Adresse courrier électronique (courriel)</p>	<p>À l'usage d'Environnement Canada</p>
--	---

Nom de la substance tel qu'il est inscrit sur la Liste des substances d'exportation contrôlée	Pays de destination	Date projetée de l'exportation	Quantité estimée de la substance qui sera exportée (kg)

***Veillez annexer des feuilles supplémentaires au besoin***

<p>Faire parvenir le préavis par télécopieur ou par courrier recommandé au:</p> <p style="text-align: center;">Ministre de l'Environnement a/s Division de la production des produits chimiques Environnement Canada 351, boul. St. Joseph, 11<sup>e</sup> étage Gatineau, QC K1A 0H3 Télécopieur: 819-994-5030 <a href="mailto:SEC-ECS@ec.gc.ca">SEC-ECS@ec.gc.ca</a></p>	<p>Le règlement spécifie que le préavis doit être envoyé au moins 7 jours avant la date de la première exportation indiquée dans le préavis. Ce formulaire peut être utilisé pour fournir plus d'un préavis. L'exportateur doit aviser le Ministre des corrections à apporter aux renseignements fournis dans le préavis au plus tard 30 jours après en avoir pris connaissance.</p>
--	--

Je comprends que les renseignements fournis dans le présent préavis peuvent être divulgués au pays de destination.

<p>_____</p> <p>Nom (en lettres moulées)</p> <p>_____</p> <p>Titre</p>	<p>_____</p> <p>Signature</p> <p>_____</p> <p>Date et lieu</p>
--	--